
Zápis č. 1/2023/3 ze zasedání
zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 23.l. 2023

Přítomni: V 18.03 hodin bylo přítomno 14 členů zastupitelstva - dle prezenční listiny
a dáte 11 hostů - občané městyse Krucemburk

Omluven: Josef Strašit

l. Schválení programu zasedání
Starosta městyse navrhnul, z důvodu nepřítomnosti p. Strašila, nahradit bod č. 3 - Složení slibu
zastupitele. Pod bodem č. 3 bude nově projednán bod - Soudní spor s paní S. N. Ostatní body
zůstanou beze změny.
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje upravený program jednání ZM Krucemburk, který
je přílohou tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

2. Zvolení ověřovatelů zápisu, návrhové komise a jmenování zapisovatele
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje:

ověřovatele zápisu ve složení: Ing. Jiří Kohl, Roman Brychnáč
návrhovou komisi ve složení: Patrik Otradovský, Roman Kopecký

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

Zapisovatelem jednáníjmenoval starosta paní Ivanu Křesťanovou.

3. Soudní spor s paní S. N.
Místostarostka informovala zastupitele o rozsudku soudu ve sporu s paní N. Obdrželi jsme
písemné vyhotovení s odůvodněním rozsudku. Proti rozsudku je možné se odvolat.
Zastupitelstvo městyse bere výsledek rozsudku soudu ve sporu s paní N. na vědomí a schvaluje
podání odvolání.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O



4. Projednání zápisu a usnesení z minulého zasedání ZM
Místostarostka seznámila zastupitele s usnesením ze zasedání ZM Krucemburk č. 2/2022/2.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

5. Zpráva o činnosti Rady městvse
Místostarostka seznámila zastupitele se zápisy ze zasedání Rady městyse č. 5/2022/5, 6/2022/6,
1/2023/7.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

6. MMR - dotace na rekonstrukci obecního úřadu
Starosta konstatoval, že zastupitelé obdrželi na začátku prosince minulého roku kompletní
dokumentaci a rozpočet k projektu „Stavební úpravy a dostavba úřadu městyse Krucemburk
s informací, že městys Krucemburk obdržel příslib dotace ve výši 10 mil. Kč na l. etapu
rekonstrukce (bez knihovny a pamětní síně) z podprogramu Podpora obnovy a rozvoje venkova
pro rok 2022, DT E - Rekonstrukce a přestavba veřejných budov z Ministerstva pro místní
rozvoj. Celková rozpočtová cena akce činí 24 mil. Kč s DPH. Termín pro dodání dokladů
potřebných pro vydání ROPO je do 30. 4. 2023. Termín realizace stavby do 31.10.2024.
Starosta k projektu svolal dvě pracovní schůzky, kde se diskutovalo o potřebnosti rekonstrukce,
kvalitě projektu a přínosech této stavby. Jednání se zúčastnili i projektant Ing. Zdeněk Hulínský a
Ing. arch. David Ptáček.

Starosta shrnul přínosy projektu rekonstrukce úřadu, které řeší především:

Bezbariérový vstup do budovy z parkoviště na náměstí a bezbariérový provoz budovy
včetně výtahu do 2. patra
Kanceláře poplatků, infocentra a matriky v přízemí
Klimatizovaná obřadní síň pro důstojný průběh obřadů
Klimatizovaná technická místnost IT techniky (nyní server v kuchyňce)
Vzduchotechnika (po předchozím zateplení budovy nutné pravidelné větrání)
Víceúčelový sál pro pořádání zasedání zastupitelstev, setkávání občanů, výstavy apod.
Nové WC pro muže, ženy a osoby zdravotně postižené v l. i 2. nadzemním podlaží
Nová úklidová komora s výlevkou
Nový archiv dokumentů v 2. nadzemním podlaží
Navýšení počtu kanceláří na 6 (možnost budoucího personálního navýšení)
Rekonstrukce elektra (nový rozvaděč, vnitřní rozvody)
Osvětlení (výměna světel za úsporné LED osvětlení)
Zdravotně technická instalace (nový vnitřní vodovod a kanalizace)

• Vytápění (nová ústřední kotelna, rozvody ústředního vytápění a tělesa^

•

•

•

•

•

•

•



7.

Vybavení úřadu nábytkem (vybavení kanceláří, obřadní síně, víceúčelového sálu)
Možnost navázat v budoucnu 2. etapou výstavby knihovny a pamětní síně Jana Zrzavého

Starosta dále konstatoval, že úřad je z venku zateplený a vypadá poměrně dobře, ale vnitřek
budovy je velmi zastaralý, v mnohém nevyhovující a při nevyužití dotace bude nutné do budovy
v příštích letech investovat nemalé finanční prostředky do nových WC, topení, elektra, odpadů,
úsporného osvětlení, externí klimatizační jednotky do obřadní síně, výmalby, obnovy nábytku
apod. Pouze oprava stávajících WC v l. a 2. podlaží je rozpočtována na bezmála l mil. Kč s DPH.

Starosta připomněl, že projekt se připravoval od prosince roku 2018 a projekční práce vyšly na
necelých l,3mil. Kč včetně kompletního návrhu interiérů a zastupitelstvo se scházelo na
pracovních schůzkách při jeho přípravě,

Rozpočet na rok je nastaven jako přebytkový a obec tak zvládne financovat spoluúčast
rekonstrukce bez půjček.

ZM projednalo a schvaluje realizaci akce l. etapy rekonstrukce úřadu za max. cenu 24mil. Kč s
DPH (bez knihovny a pamětní síně).

ZM schvaluje přijetí dotace 10 mil. Kč na l. etapu rekonstrukce úřadu s názvem projektu
„Stavební úpravy a dostavba Úřadu městyse Krucemburk" z podprogramu Podpora obnovy a
rozvoje venkova pro rok 2022, DT E - Rekonstrukce a přestavba veřejných budov z Ministerstva
pro místní rozvoj.

Hlasování:
Pro: 7 (Ing. L. Pleskač, Ing. J. Kohl, M. Zvolánek, Mgr. O. Kohout, D. Sobotková, P. Otradovský,

Z. Holas)
Proti: 5 (J. Dohnal, L. Dohnal, M. Strašil, R. Kopecký, R. Brychnáč)
Zdržel se: 2 (Ing. J. Kasal, M. Losenický)

Usnesení nebylo přijato. Na základě tohoto usnesení zašle starosta městyse dopis na MMR o
odmítnutí dotace.

Rozpočtová opatření č. 11/2022, č. 1/2023
7.1. Zastupitelstvo městyse bere na vědomí informaci o rozpočtovém opatření č.11/2022,
které schválila Rada městyse.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O



7.2. V rámci projednávání rozpočtového opatření č. 1/2023 proběhla rozsáhlá diskuze o
průběhu výstavby komunikace v průmyslové zóně.
Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2023, které je
přílohou č. l tohoto zápisu.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

8. Zhodnocení volných finančních prostředků na bankovních účtech
8.1. Zastupitelstvo městyse projednalo výši volných (přebytkových) finančních prostředků na
bankovním účtu hospodářské činnosti, které nejsou zapojeny do rozpočtu na rok 2023, a
schvaluje zhodnocení depozit prostřednictvím 12 měsíčního termínovaného vkladu
s jednorázovou splatností. Zastupitelstvo městyse současně pověřuje starostu k uzavření
příslušné smluvní dokumentace v Raiffeisenbank a. s. a souhlasí s převodem částky 13,5 mil. Kč
z hospodářské činnosti na tento termínovaný účet.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

8.2. Zastupitelstvo městyse projednalo výši volných (přebytkových) finančních prostředků na
ostatních bankovních účtech a schvaluje zhodnocení depozit založením spořícího účtu u České
spořitelny a. s., kde budou průběžně ukládány volné finanční prostředky. Převody mezi spořícím
a běžným účtem budou prováděny dle potřeby.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

9. Žádost o koupi pozemku pare. č 1634/8 v k. u. Krucemburk
Zastupitelstvo městyse projednalo žádost č. j. 721/2022/MK a neschvaluje záměr prodeje
pozemku pare. č. 1634/8 o výměře 131 m2 v k. u. Krucemburk.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O



10. Kupm_smlouva - Krucemburk - Zemědělská a. s. Krucemburk - Zemědělské družstvo Křížová -
revokace usnesení 4/2022/24 bodu č. 5 ze dne 14. 9. 2022
Starosta seznámil zastupitele s tím, že katastrální úřad vrátil k doplnění návrh kupní smlouvy,
který byl předložen ke vkladu do katastru. Smlouvu dle požadavků katastrálního úřadu upravil
JUDr. Ondřej Málek. Formálními změnami ve smlouvě se nemění pozemky ani kupní cena.

Zastupitelstvo projednalo pozměněný návrh a schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi městysem
Krucemburk a Zemědělskou a. s. Krucemburk, Koželužská 385, 582 66 Krucemburk, 1C:
60917962 a Zemědělským družstvem Křížová, Koželužská 385, 582 66 Krucemburk, 1C:
00122548 na prodej a koupi pozemků dle návrhu kupní smlouvy, která je přílohou tohoto
zápisu.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

11. Příprava, průběh akcí a projektů
Starosta seznámil zastupitele o přípravě a průběhu následujících akcí a projektech:
Kanalizace ve Starém Ransku
Připravuje se výběrové řízení na výtlak ze Starého Ranska, aby se mohl realizovat v rámci
výstavby cyklostezky Krucemburk - Staré Ransko. Připravuje se projektová dokumentace
kanalizace na Starém Ransku.
ZŠ Krucemburk
V ZŠ Krucemburk se připravuje v rámci reklamace oprava podlah, proběhlo místní šetření a
v současné době se řeší, jak budou opravy probíhat. V rámci reklamace firma podlahy vybrousí
a bude nově lakovat, v řešení je i změna pigmentu podlahy na tmavší teplou šedou odstín RAL
7044. ZM souhlasí se změnou pigmentu podlah na RAL 7044. Dále se řeší náhrada
nevyhovujících natíraných podlahových soklů za plastové soklové lišty. Instalace podlahových
soklů v učebnách bude řešena v rámci rady městyse.
Dále se ujal slova ředitel základní školy Mgr. Jiří Šikl a informoval zastupitele o nefunkčním
systému řízení kotlů. Pan ředitel zjišťoval u dodavatele, zda by bylo možné stávající systém
opravit, ale bohužel v současné době již nejsou k dispozici náhradní díly. Pan ředitel seznámil
zastupitele s nabídkou, která řeší dvě varianty na nové systémy řízení a to za cenu 67.988,- Kč
bez DPH, kdy se jedná o univerzální systém řízení, kdy by se v případě výměny kotlů dokoupil
pouze ovládací software. Druhá varianta je ve výši 86.081,- Kč bez DPH, kdy je už systém možné
ovládat přes dálkovou správu pomocí počítače a rovněž je to univerzální systém. Pan ředitel
obdržel ještě jednu levnější variantu ovládacího systému, který by byl volně programovatelný,
ale řešil by pouze současnou kotelnu a v případě výměny kotlů by nešel použít.
Nabídka bude zaslána zastupitelům k nahlédnutí a objednávka ovládacího systému řízení kotlů
bude řešena v rámci rady městyse.
Hasičská klubovna a zbrojnice
Starosta informoval zastupitele o plánované přístavbě hasičské klubovny, o dokončování
rekonstrukce hasičské zbrojnice a o potřebě rozšíření skladovacích prostor. Dále předat slovo
zástupcům SDH p. Dostálovi O. a panu Trávníčkovi M. Zástupci SDH seznámili zastupitele
s problémem uskladnění materiálu a techniky zařazené do výjezdu, V současné době je materiál
uskladněn na různých místech v Krucemburku, Hluboké. Z tohoto důvodu by SDH chtělo



požádat o pronájem obecních garáží v blízkosti hasičské zbrojnice, které by využili k uskladnění
člunu a dalšího materiálu. Člun je přihlášen do výjezdu a v současné době je umístěn mimo
hasičskou zbrojnici. V případě výjezdu by jednotku zdržovalo jeho naložení a prodloužil by se tak
dojezd jednotky na místo zásahu. K tomu se vyjádřil pan starosta, že pronájem garáží bude
řešen v rámci jednání rady městyse, k jednání budou přizváni zástupci SDH a nájemci garáží.
Dále starosta informoval zastupitele o problému se sušením požárních hadic po zásahu. Pořízení
sušící věže by znamenalo investici ve výši 100.000,- - 150.000,- Kč. Starosta navrhnul, aby se
nejprve pro umístění sušící věže vybralo vhodné místo, proběhlo jednání v rámci rady městyse a
následně projednalo na zasedání ZM.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

12. Různé
12.1. Petice proti Revitalizaci Městeckého potoka
Starosta seznámil zastupitele s peticí proti revitalizaci městeckého potoku, kterou podali
občané ulice Za parkem. Dne 23. l. proběhlo jednání petentů se zástupci Státního
pozemkového úřadu a zástupci obce. Zjednání vyplynulo, že petenti se obávají především
navržené revitalizace toku Městeckého potoka, aby v budoucnu neměli zaplavené sklepy a
v oblasti se nezvýšil výskyt obtížného hmyzu.
Na jednání bylo vysvětleno, že revitalizace toku a výstavba rybníku jsou v rámci pozemkových
úprav připraveny pozemkově. To znamená, že v Pozemkové úpravě byly připraveny na jejich
budoucím místě obecní pozemky. Projekční práce budou probíhat po ukončení komplexních
pozemkových úprav. Investorem může být Statní pozemkový úřad, Lesy ČR nebo Městys
Krucemburk. Do průběhu projednávání tohoto bodu se zapojili i zástupci petentů pan M. Zižka a
paníJ. Podroužková.
Detailní projektové dokumentace pro stavební povolení a provádění stavby revitalizace toku
Městeckého potoka a nového rybníku bude řešena po ukončení a zapsání pozemkových úprav.

ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

12.2. Odstoupení od smlouvy na čištění odpadních vod - BeHo spol. s.r.o.
Starosta informoval zastupitele, že městys obdržel odstoupení od smlouvy na čištění odpadních
vod od firmy BeHo spol. s r. o. Staré Pansko z důvodu změny majitele. Dle informací od našeho
právního zástupce je i přesto, že došlo ke změně majitele smlouva platná. V současné době běží
výpovědní lhůta, která bude končit v září 2024. Nový majitel požaduje za čištění odpadních vod
částku 50.000,- Kč/měsíc, v současné době je to částka 5.000,- Kč/měsíc. V rámci rady městyse
proběhlo jednání s firmou BeHo spol. s r. o. Městys požaduje vyčíslení nákladů na provoz
čistírny odpadních vod. Proběhnou další jednání společně s novým majitelem Ing. V. K. a firmou
BeHo o adekvátních nákladech na provoz čistírny odpadních vod.



ZM bere na vědomí
Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

12.3. Delegování zástupce na valné hromady Honebního společenství - revokace usnesení
ZM revokuje usnesení č. 2/2022/2 bod č. 22 ze dne 14. 12. 2022 - Zastupitelstvo městyse
projednalo a schvaluje delegování zástupce městyse na valné hromady honebního společenstva
Krucemburk zastupitele Miloslava Losenického.

Hlasování:
Pro: 14
Proti: O
Zdržel se: O

13. Diskuze
• Paní místostarostka informovala zastupitele o možnosti čerpání dvou dotací z Fondu
Vysočiny. Jedná se o dotaci z programu „Obnova venkova Vysočiny 2023" poskytovanou až do
výše 150.000,- Kč. Z této dotace by bylo možné čerpat finanční prostředky na vybudování
dětského hřiště na Starém Ransku. Dále je možné do 15. 2. 2023 podat žádost o dotaci na
obnovu památek. Žádalo by se o dotaci na opravu pomníku padlých na katolickém hřbitově.
Dotace je poskytována až do výše 350.000,- Kč.
Pan starosta vyzval zastupitele k zapojení se do návrhů realizace dětského hřiště na Starém
Ransku.
• Pan starosta informoval zastupitele o tom, že v rámci EU se ČR zavázala ke snižování emisí a
využívání obnovitelných zdrojů. Cca v roce 2024 by se měla realizovat instalace fotovoltaických
panelů na ČOV. Starosta navrhnul oslovit firmu ČEZ ESCO, která má zkušenosti s touto
problematikou.
• Paní místostarostka informovala o místním šetření hranic pozemku pare. č. st. 66 a pozemku
parc. č. 3/2 v k. u. Hluboká. Majitel plánuje vybudovat na pozemku pare. č. 3/2 oplocení přímo
na hranici komunikace, což by vedlo k zúžení stávající cesty a ke komplikacím při její zimní
údržbě. Paní místostarostka zajistí všechny schválené podklady na stavebním úřadě a proběhne
v rámci rady městyse místní šetření.
• Zastupitel pan Roman Brychnáč se dotázal, kdo zajišťuje službu na obecním plese. Pan
starosta odpověděl, že službu na obecním plese bude zajištovat TJ Spartak Staré Pansko.
• Zastupitel Lukáš Dohnal upozornil na údržbu ulice Pod Včelínem, aby měla tato lokalita při
zimní údržbě větší prioritu. Paní místostarostka se omluvila za nedostatečnou údržbu v neděli
22. l., do této lokality budou instalovány nádoby s posypovým materiálem.
• Paní Eva Zelená se dotázala, zda komunikace v průmyslové zóně bude obousměrná a
v případě že ano, jestli budou osazeny dopravní značky omezující vjezd do ulice Českobratrská.
Pan starosta odpověděl, že komunikace v průmyslové zóně je projektovaná jako obousměrná a
dopravní značky omezující vjezd budou instalovány, ale s výjimkou pro zásobování směřující do
firmy Elasta a Intertignum.
Ohledně rozmístění dopravních značek v Krucemburku pan starosta doplnil, že by se domluvil
s dopravním inženýrem panem Markem, který by navrhnul rozmístění dopravního značení
v obci, které by se následně nechalo schválit dopravní policií.



• Pan Tomáš Grygar upozornil na problém, který vznikal při pokládce asfaltových vrstev na
komunikaci v průmyslové zóně. Komunikace v průmyslové zóně je kolmo napojena na ulici
Koželužskou. Při najíždění návěsů s asfaltem se auta jezdila otáčet na křižovatku k Zemědělské
a. s., aby pak mohla nacouvat na komunikaci v průmyslové zóně.
Pan starosta odpověděl, že křivky nájezdů a výjezdů jsou podle projektu.
• Zastupitel Miroslav Zvolánek vznesl připomínku, aby byly pozvánky na zastupitelstvo zasílány
i členům výborů.
Pan starosta odpověděl, že členům výboru budou zasílány pozvánky na zasedání ZM,
• Zastupitel Roman Brychnáč upozornil na potřebu řešit odbočování z hlavní silnice ke škole
(do ulice Masarykova).
Pan starosta odpověděl, že kdyby se chtěl výjezd rozšířit, tak by bylo nutné řešit odkup
pozemku. Situace by se mohla řešit i jednosměrnou silnicí. Situaci lze řešit až po dokončení
digitalizace obce.

14. Závěr
Starosta městyse poděkoval všem přítomným a ukončil zasedání.



Usnesení č. 1/2023/3
ze zasedání Zastupitelstva městyse Krucemburk

konaného dne 23. l. 2023

ZM schvaluje:
l. Upravený program jednání ZM Krucemburk, který je přílohou tohoto zápisu.
2. Ověřovatele zápisu ve složení: Ing. Jiří Kohl, Roman Brychnáč

Návrhovou komisi ve složení: Patrik Otradovský, Roman Kopecký
3. Podání odvolání proti rozsudku soudu ve sporu s paní N.
7.2. Rozpočtové opatření č. 1/2023, které je přílohou č. l tohoto zápisu.
8.1. Zhodnocení depozit prostřednictvím 12 měsíčního termínovaného vkladu s jednorázovou

splatností v Raiffeisenbank a. s.
8.2. Zhodnocení depozit založením spořícího účtu u České spořitelny a. s., kde budou

průběžně ukládány volné finanční prostředky. Převody mezi spořícím a běžným účtem
budou prováděny dle potřeby.

10. Uzavření kupní smlouvy mezi městysem Krucemburk a Zemědělskou a. s. Krucemburk,
Koželužská 385, 582 66 Krucemburk, 1C: 60917962 a Zemědělským družstvem Křížová,
Koželužská 385, 582 66 Krucemburk, 1C: 00122548 na prodej a koupi pozemků dle návrhu
kupní smlouvy, která je přílohou tohoto zápisu.

12.3. Delegování zástupce městyse na valné hromady honebního společenstva Krucemburk
zastupitele Miloslava Losenického.

ZM bere na vědomí:
3. Výsledek rozsudku soudu ve sporu s paní N.
4. Usnesení ze zasedání ZM Krucemburk č. 2/2022/2.
5. Zápisy ze zasedání Rady městyse č.5/2022/5, 6/2022/6, 1/2023/7.
7.1. Informaci o rozpočtovém opatření č. 11/2022, které schválila Rada městyse.
11. Informace o přípravě a průběhu následujících akcí a projektech:

Kanalizace ve Starém Ransku
Připravuje se výběrové řízení na výtlak ze Starého Ranska, aby se mohl realizovat v rámci
výstavby cyklostezky Krucemburk - Staré Ransko. Připravuje se projektová dokumentace
kanalizace na Starém Ransku.
ZS Krucemburk
V ZŠ Krucemburk se připravuje v rámci reklamace oprava podlah, proběhlo místní šetření
a v současné době se řeší, jak budou opravy probíhat. V rámci reklamace firma podlahy
vybrousí a bude nově lakovat, v řešení je i změna pigmentu podlahy na tmavší teplou
šedou odstín RAL 7044. ZM souhlasí se změnou pigmentu podlah na RAL 7044. Dále se
řeší náhrada nevyhovujících natíraných podlahových soklů za plastové soklové lišty.
Instalace podlahových soklů v učebnách bude řešena v rámci rady městyse.
Dále se ujal slova ředitel základní školy Mgr. Jiří Sikl a informoval zastupitele o nefunkčním
systému řízení kotlů. Pan ředitel zjišťoval u dodavatele, zda by bylo možné stávající
systém opravit, ale bohužel v současné době již nejsou k dispozici náhradní díly. Pan
ředitel seznámil zastupitele s nabídkou, která řeší dvě varianty na nové systémy řízení a to
za cenu 67.988,- Kč bez DPH, kdy se jedná o univerzální systém řízení, kdy by se v případě
výměny kotlů dokoupil pouze ovládací software. Druhá varianta je ve výši 86.081,- Kč bez
DPhl, kdy je už systém možné ovládat přes dálkovou správu pomocí počítače a rovněž je



to univerzální systém. Pan ředitel obdržel ještě jednu levnější variantu ovládacího
systému, který by byl volně programovatelný, ale řešil by pouze současnou kotelnu a
v případě výměny kotlů by nešel použít.
Nabídka bude zaslána zastupitelům k nahlédnutí a objednávka ovládacího systému řízení
kotlů bude řešena v rámci rady městyse.
Hasičská klubovna a zbrojnice
Starosta informoval zastupitele o plánované přístavbě hasičské klubovny, o dokončování
rekonstrukce hasičské zbrojnice a o potřebě rozšíření skladovacích prostor. Dále předal
slovo zástupcům SDH p. Dostálovi O. a panu Trávníčkovi M. Zástupci SDH seznámili
zastupitele s problémem uskladnění materiálu a techniky zařazené do výjezdu.
V současné době je materiál uskladněn na různých místech v Krucemburku, Hluboké.
Z tohoto důvodu by SDH chtělo požádat o pronájem obecních garáží v blízkosti hasičské
zbrojnice, které by využili k uskladnění člunu a dalšího materiálu. Člun je přihlášen do
výjezdu a v současné době je umístěn mimo hasičskou zbrojnici. V případě výjezdu by
jednotku zdržovalo jeho naložení a prodloužil by se tak dojezd jednotky na místo zásahu.
K tomu se vyjádřil pan starosta, že pronájem garáží bude řešen v rámci jednání rady
městyse, k jednání budou přizváni zástupci SDH a nájemci garáží.
Dále starosta informoval zastupitele o problému se sušením požárních hadic po zásahu.
Pořízení sušící věže by znamenalo investici ve výši 100.000,- - 150.000,- Kč. Starosta
navrhnul, aby se nejprve pro umístění sušící věže vybralo vhodné místo, proběhlo jednání
v rámci rady městyse a následně projednalo na zasedání ZM.

12.1. Informace o podané Petici proti revitalizaci městeckého potoku, kterou podali občané
ulice Za parkem. Dne 23. l. proběhlo jednání petentů se zástupci Státního pozemkového
úřadu a zástupci obce. Z jednání vyplynulo, že petenti se obávají především navržené
revitalizace toku Mosteckého potoka, aby v budoucnu neměli zaplavené sklepy a v oblasti
se nezvýšil výskyt obtížného hmyzu.
Na jednání bylo vysvětleno, že revitalizace toku a výstavba rybníku jsou v rámci
pozemkových úprav připraveny pozemkově. To znamená, že v Pozemkové úpravě byly
připraveny na jejich budoucím místě obecní pozemky. Projekční práce budou probíhat po
ukončení komplexních pozemkových úprav. Investorem může být Statní pozemkový úřad,
Lesy ČR nebo Městys Krucemburk.
Detailní projektové dokumentace pro stavební povolení a provádění stavby revitalizace
toku Mosteckého potoka a nového rybníku bude řešena po ukončení a zapsání
pozemkových úprav.

12.2. Informace, že městys obdržel odstoupení od smlouvy na čištění odpadních vod od firmy
BeHo spol. s r. o. Staré Pansko z důvodu změny majitele. Dle informací od našeho
právního zástupce je i přesto, že došlo ke změně majitele smlouva platná. V současné
době běží výpovědní lhůta, která bude končit v září 2024. Nový majitel požaduje za čištění
odpadních vod částku 50.000,- Kč/měsíc, v současné době je to částka 5.000,- Kč/měsíc.
V rámci rady městyse proběhlo jednání s firmou BeHo spol. s r. o. Městys požaduje
vyčíslení nákladů na provoz čistírny odpadních vod. Proběhnou další jednání společně
s novým majitelem Ing. V. K. a firmou BeHo o adekvátních nákladech na
provoz čistírny odpadních vod.



ZM neschvaluje:
6. Realizaci akce l. etapy rekonstrukce úřadu za max. cenu 24 mil. Kč s DPH (bez knihovny a

pamětní síně) a přijetí dotace 10 mil. Kč na l. etapu rekonstrukce úřadu s názvem
projektu „Stavební úpravy a dostavba Úřadu městyse Krucemburk" z podprogramu
Podpora obnovy a rozvoje venkova pro rok 2022, DT E - Rekonstrukce a přestavba
veřejných budov z Ministerstva pro místní rozvoj.

9. Záměr prodeje pozemku pare. č. 1634/8 o výměře 131 m2 v k. u. Krucemburk.

ZM pověřuje:
8.1. Starostu k uzavření příslušné smluvní dokumentace k termínovanému účtu

v Raiffeisenbank a. s.

ZM souMasí:
8.1. S převodem částky 13,5 mil. Kč z hospodářské činnosti na termínovaný účet

v Raiffeisenbanka. s.

Mgr. Otto Kohout
starosta v.r

Dagmar Sobotková
místostarosta v.r.

Ověřovatelé zápisu

Roman Brychnáčv.r Ing. Jiří Kohl v.r

Zápis včetně usnesení má 11 stran.
Zapsala: Ivana Křesťanova
V Krucemburku 25. l. 2023

Tento zápis včetně usnesení byl upraven z důvodů dodržení přiměřenosti rozsahu
zveřejňovaných osobních údajů v souladu se zákonem č.101/2000 Sb. o ochraně
osobních údajů, ve znění pozdějších změn a doplňků.
Zápis bez anonymizovaných osobních údajů je uložen k nahlédnutí na úřadě městyse
Krucemburk.

Vyvěšeno: 2.2.2023

URADMÉSTYSEKRUCEMBURK
Náměstí Jana Zrzavého 13'

582 66 Krucemburk
tel,: 569698710-1 O)

Sejmuto:


